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Protokół Nr X
z obrad X sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 29 czerwca 2015 r.

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 14:15 w Urzędzie Gminy Pabianice.
Na ustawowy stan składu Rady Gminy 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. Lista
obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu. Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy
Pabianice H. Gajda, W-ce Wójt R. Figiel, Skarbnik Gminy Pabianice M. Nowicka, radca
prawny mec. A. Jankowski, Kierownik ref. Oświaty, Kultury i Sportu M. Wieczorek, Inspektor
A. Dudziak, sołtysi Gminy Pabianice obecni zgodnie z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 oraz
zaproszeni goście: Prezes Klubu LUKS „Sprawni Petrykozy” Pan Stanisław Dzwoniarek,
sportowcy wyróżnieni za swoje osiągnięcia: Pan Michał Dybka i Pan Dawid Grobelny,
przedstawiciele Fundacji na rzecz Efektywnego Wykorzystania Energii – Pan Łukasz
Polakowski i Pani Małgorzata Kocoń.

Ad. pkt 1.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pabianice M. Muszczak, powitał przybyłych i
stwierdził prawomocność obrad. Przewodniczący poinformował również, że posiedzenie Rady
będzie nagrywane, a nagranie w formie zapisu audio zostanie zamieszczone w Biuletynie
Informacji Publicznej Gminy Pabianice. Poprosił również osobę nagrywającą obraz z obrad
sesji o przedstawienie się.
Osoba nagrywająca przedstawiła się jako przedstawiciel stowarzyszenia „Nowoczesność dla
rozwoju” Pan Artur Gilewicz.
Przewodniczący Rady Gminy M. Muszczak poprosił by stowarzyszenie grzecznościowo
informowało o chęci nagrywania obrad.

Ad. pkt 2.
Protokół z VIII sesji został przyjęty w głosowaniu bez uwag jednomyślnie.

Ad. pkt 3

Do porządku obrad Wójt wnioskował o wprowadzenie dziesięciu dodatkowych projektów
uchwał:

1. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Pabianice /dla terenu obejmującego część wsi Świątniki/;

2. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Pabianice /dla terenu obejmującego część wsi Szynkielew/;

3. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Pabianice /dla terenu obejmującego część wsi Bychlew/;

4. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Pabianice /dla terenu obejmującego część wsi Porszewice/;
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5. przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego gminy Pabianice /dla obszaru części wsi Porszewice/;

6. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015r., dot. zwiększenia planu dochodów w
dziale 010-rolnictwo i łowiectwo w związku ze zwrotem podatku VAT o kwotę 40.639
zł i przeznaczenie jej na zwiększenie wydatków w dziale: 801-oświata i wychowanie,
851-ochrona zdrowia oraz 852-opieka społeczna;

7. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015r., dot. zwiększenia dochodów, z tytułu
zwróconych nienależnie pobranych świadczeń rodzinnych wraz z należnymi odsetkami.
Po stronie wydatków zaplanowano kwotę jaką należy zwrócić do Urzędu
Wojewódzkiego;

8. wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz
ustalenia wysokości stawki tej opłaty i trybu jej uiszczania;

9. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015r., dot. przesunięć środków w ramach działu
600-transport i łączność w kwocie 30 tys. zł oraz przesunięć między paragrafami w
dziale 801-oświata i wychowanie, kwoty 9 tys. zł;

10. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej uchwalonej Uchwałą Nr IV/24/2015 r.
Rady Gminy Pabianice z dnia 26 stycznia 2014 r.

W tym miejscu uwagę zgłosiła radna C. Rychłowska, która zauważyła, że przeraża ją zmiana
planu dla części wsi Szynkielew, gdzie tereny przeznacza się m.in. pod magazynowanie,
składowanie.
Wójt przypomniał, że inicjatywa zmiany należała do mieszkańców Szynkielewa. Zmiany tych
terenów na tereny przeznaczone pod zabudowę związaną z przemysłem, przetwórstwem,
magazynowaniem, składowaniem, itp. zostały wprowadzone do studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice. Przedstawiony projekt
uchwały dotyczący zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego jest
konsekwencją tych postanowień.
Przewodniczący M. Muszczak zauważył, że dalsze pytania będzie można zadawać w momencie
omawiania poszczególnych projektów.
Radny A. Skawiński nie zgodził się z taką decyzją. Uważał, że zadawanie pytań ma wpływ na
podjęcie decyzji o wprowadzeniu projektów do porządku sesji.
Przewodniczący przypomniał, że każdy proponowany projekt uchwały został przedstawiony i
omówiony na posiedzeniach Komisji. Radni mieli możliwość zadawania pytań. Mimo to nie
sprzeciwiał się dalszym pytaniom.
Z braku dalszych pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania nad wprowadzeniem do
porządku obrad sesji poszczególnych projektów. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice /dla terenu
obejmującego część wsi Świątniki/ radni opowiedzieli się 10 głosami za, przy 5 głosach
wstrzymujących. Projekt uzyskał roboczy nr X/F/2015.
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice /dla terenu
obejmującego część wsi Szynkielew/ radni opowiedzieli się 10 głosami za, przy 5 głosach
wstrzymujących. Projekt uzyskał roboczy nr X/G/2015.
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Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice /dla terenu
obejmującego część wsi Bychlew/ radni opowiedzieli się 10 głosami za, przy 5 głosach
wstrzymujących. Projekt uzyskał roboczy nr X/H/2015.
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice /dla terenu
obejmującego część wsi Porszewice/ radni opowiedzieli się 10 głosami za, przy 5 głosach
wstrzymujących. Projekt uzyskał roboczy nr X/I/2015.
Przed głosowaniem za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie
przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
gminy Pabianice /dla obszaru części wsi Porszewice/ radny Ł. Drewniak zauważył, że projekt
uchwały w sprawie studium powinien być głosowany przed zmianą miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego.
Mecenas A. Jankowski stwierdził, że kolejność nie ma znaczenia w tym przypadku.
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice /dla
obszaru części wsi Porszewice/ radni opowiedzieli się 10 głosami za, przy 5 głosach przeciw.
Projekt uzyskał roboczy nr X/J/2015.
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy
Pabianice na 2015r. /dot. zwiększenia planu dochodów w dziale 010-rolnictwo i łowiectwo w
związku z zwrotem podatku VAT o kwotę 40.639 zł i przeznaczenie jej na zwiększenie
wydatków w dziale: 801-oświata i wychowanie, 851-ochrona zdrowia oraz 852-opieka
społeczna/ radni opowiedzieli się jednogłośnie. Projekt uzyskał roboczy nr X/K/2015.
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy
Pabianice na 2015r. /dot. zwiększenia dochodów, z tytułu zwróconych nienależnie pobranych
świadczeń rodzinnych wraz z należnymi odsetkami. Po stronie wydatków zaplanowano kwotę
jaką należy zwrócić do Urzędu Wojewódzkiego/ radni opowiedzieli się jednogłośnie. Projekt
uzyskał roboczy nr X/L/2015.
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty
i trybu jej uiszczania radni opowiedzieli się 10 głosami za, przy 5 głosach wstrzymujących.
Projekt uzyskał roboczy nr X/Ł/2015.
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy
Pabianice na 2015r. /dot. przesunięć środków w ramach działu 600-transport i łączność w
kwocie 30 tys. zł oraz przesunięć między paragrafami w dziale 801-oświata i wychowanie,
kwoty 9 tys. zł/ radni opowiedzieli się jednogłośnie. Projekt uzyskał roboczy nr X/M/2015.
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej
Prognozie Finansowej uchwalonej Uchwałą Nr IV/24/2015 r. Rady Gminy Pabianice z dnia 26
stycznia 2014 r.  radni opowiedzieli się jednogłośnie. Projekt uzyskał roboczy nr X/N/2015.
Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu 10 głosami za, przy 5 głosach wstrzymujących i
przedstawia się następująco.

1. Otwarcie obrad X sesji.
2. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Pabianice.
3. Przyjęcie porządku obrad sesji.
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4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami.
6. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.
7. Analiza funkcjonowania transportu zbiorowego na terenie gminy Pabianice.
8. Przyjęcie informacji o wypoczynku letnim dzieci i młodzieży.
9. Przedłożenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Pabianice za 2014 r. i

sprawozdań finansowych za rok 2014.
10. Przedłożenie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu Wójta Gminy

Pabianice z wykonania budżetu za rok 2014.
11. Przedłożenie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pabianice o udzielenie

absolutorium Wójtowi Gminy.
12. Przedłożenie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku Komisji Rewizyjnej.
13. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu, sprawozdania finansowego oraz
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Pabianice - Uchwała Nr X/A/2015
b) zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami gminy Pabianice - Uchwała Nr
X/B/2015
c) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r. - Uchwała Nr X/C/2015
d) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015 r. - Uchwała Nr X/D/2015
e) zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej -
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach - Uchwała Nr X/E/2015
f) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Pabianice – Uchwała Nr X/F/2015
g) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Pabianice – Uchwała Nr X/G/2015
h) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Pabianice – Uchwała Nr X/H/2015
i) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Pabianice – Uchwała Nr X/I/2015
j) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Pabianice – Uchwała Nr X/F/2015
k) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015r. Uchwała Nr X/K/2015
l) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015r. Uchwała Nr X/L/2015
ł) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia
wysokości stawki tej opłaty i trybu jej uiszczania – Uchwała Nr X/Ł/2015
m) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015r. Uchwała Nr X/M/2015
n) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej uchwalonej Uchwałą Nr IV/24/2015 r. Rady
Gminy Pabianice z dnia 26 stycznia 2014 r. - Uchwała Nr X/N/2015.

14. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.
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15. Wolne wnioski, komunikaty i sprawy różne.
16. Zamknięcie obrad sesji.

Ad. pkt 4.

Przewodniczący zanim oddał głos Wójtowi poprosił dwóch młodych sportowców, Pana
Michała Dybkę i Pana Dawida Grobelnego, którym wręczono wyróżnienia i kwiaty za sukcesy
osiągane w sporcie. Wyróżniono również trener, Pana Stanisława Dzwoniarka.
Prezes klubu LUKS „Sprawni Petrykozy” podziękował za wyróżnienie i uznanie, obiecał, że
dalej będzie się starał by jego zawodnicy utrzymywali wysokie wyniki.
Podziękowania za docenienie zaangażowania złożyli również młodzi sportowcy.
Przewodniczący przedstawił osiągnięcia klubu oraz wyróżnionych sportowców.
Po uhonorowaniu wyróżnionych oklaskami, opuścili oni salę narad.
Wójt przedłożył informację o pracy między sesjami, która przedstawia się następująco:
W zakresie wodociągów i kanalizacji

1. Zgłoszono zakończenie budowy kanalizacji sanitarnej w Piątkowisku i Kudrowicach do
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego które zostało przyjęte bez sprzeciwu.

2. Przygotowano i złożono wniosek o płatność do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi.

3. Przygotowano i złożono wniosek o płatność do Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi.
4. Wydano 10 szt.  warunków technicznych przyłączenia się do sieci wodociągowej

( ogółem w roku 2015 - 45 )  oraz 4 szt. warunków  przyłączenia się do sieci kanalizacji
sanitarnej ( ogółem w 2015 – 23 )

5. Trwa nabór wniosków w ramach programu wsparcia budowy przyłączy
kanalizacyjnych i przydomowych oczyszczalni ścieków. Do dnia 26 czerwca wpłynęło:
16 wniosków na POŚ  i  19 wniosków na przyłącza kanalizacyjne.

6. Trwają prace projektowe sieci wodociągowych w Żytowicach, Szynkielewie i
Kudrowicach.

Eksploatowane są trzy Stacje Uzdatniania Wody (Żytowice, Górka Pabianicka i Rydzyny ),
które wraz z zakupem wody ze ZWiK Pabianice zaspokajają w zakresie  jakości i ilości wody
potrzeby Gminy w całości. Ewentualne przerwy w dostawie wody spowodowane mogą być
tylko przez nagłe i niespodziewane kataklizmy (brak zasilania w energię elektryczną znacznej
części terenu Gminy). Wszystkie awarie sieci usuwane są na bieżąco.

W zakresie utrzymania dróg gminnych, w tym wykonanych robót
1. Zakończono realizację inwestycji drogowej PN; „Nakładka asfaltowa na drodze

gminnej w Żytowicach na odcinku od ujęcia wody do pos. 62”
2. Wykonano frezowanie 35 szt. pni po wyciętych drzewach znajdujących się w pasie

drogi gminnej Hermanów – Pawlikowie I.
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3. Zamówiono znaki drogowe w celu ustawienia dodatkowego oznakowania  zgodnie ze
zgłoszonymi wnioskami przez radnych.

4. Zbierano śmieci wzdłuż dróg gminnych na terenie Gminy Pabianice oraz
uporządkowano  śmieci  na  poboczu  drogi w miejscowości  Okołowice..

5. W wyniku  postępowania przetargowego przeprowadzonego w trybie Zarządzenia
Wójta o wartości do 30 000,- EURO  wyłoniono wykonawcę  robót drogowych na
utwardzenie drogi Wola Żytowska – Wymysłów. Podpisano umowę z firmą „Włodan”
z terminem realizacji do 17.07.2015 r.

6. Podpisano umowy na wykonanie projektów technicznych na inwestycje drogowe  pn;
- „ Przebudowa i odwodnienie dróg w Osiedlu Piątkowisko w obrębie ulic; Tytanowa,
Mosiężna, Miedziana, Spiżowa”
- Modernizacja drogi gminnej  nr 108257E przez Szynkielew I na odcinku od zakrętu przy pos.
29 do drogi krajowej nr 71”

7. Prowadzono negocjacje z właścicielami  o wykup gruntów na poszerzenie drogi
gminnej w miejscowości Terenin.

8. Wyłoniono wykonawcę na  opracowanie  planu gospodarki niskoemisyjnej na terenie
gminy Pabianice.

9. Wykaszano pobocza dróg przy użyciu kosiarki ciągnikowej bijakowej i kos
spalinowych.

10. Rozpoczęto wykonywanie remontów cząstkowych  na drogach asfaltowych gminnych.
11. Rozpoczęto  pielęgnację  niektórych drzew rosnących wzdłuż dróg gminnych

polegającą na  podcięciu gałęzi.
W zakresie ochrony środowiska i gospodarki komunalnej
1. Wydano 9 decyzji zezwalających na wycięcie drzew.
2. Dokonano 21 wpisów do działalności gospodarczej.
3. Wydano 15 zezwoleń na sprzedaż alkoholi.
4. Wydano 3 decyzje cofające pozwolenie na sprzedaż alkoholi.
5. Wystawiono 80 przypomnień o umieszczaniu na nieruchomości prawidłowej numeracji
posesji oraz wydano 3 zawiadomienia w sprawie nadania numeracji posesji.
6. Przygotowano projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z
mieszkańcami gminy.
7. Wystawiono   41   decyzji   naliczających   opłatę   adiacencką   z   tytułu wybudowania
kanalizacji sanitarnej we wsi Bychlew i Jadwinin.
8. Wniesiono 4 odwołania od decyzji o opłacie adiacenckiej (w związku z przydomowymi
oczyszczalniami oraz zbyt wysoką ceną przyjętą przez rzeczoznawcę).
9. Przygotowano projekt nowej uchwały w sprawie stawek opłat za odbiór odpadów
komunalnych.
10. Wysłano 159 upomnień do osób zalegających z opłatami za odbiór odpadów komunalnych.
11. Przeprowadzono rozeznanie cenowe i wystąpiono o środki na ogrodzenie oczyszczalni
ścieków przy ośrodku zdrowia w Petrykozach.



7

Głos zabrał również Inspektor A. Dudziak, który poinformował o rozpoczęciu prac zespołu do
opracowania Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie gminy Pabianice w 2016 r. Odbyły się 2 spotkania zespołu w wyniku czego
postanowiono by mieszkańcy ustosunkowali się do dwóch kwestii – współfinansowania przez
gminę sterylizacji psów i kotów oraz bezpłatnego czipowania zwierząt. Poprosił by sołtysi
pomogli w zebraniu opinii od mieszkańców.
W dalszej kolejności Przewodniczący oddał głos przedstawicielowi firmy: Fundacja na rzecz
Efektywnego Wykorzystania Energii, Panu Łukaszowi Polakowskiemu, który krótko
przedstawił profil działalności firmy, cel działania na terenie Gminy Pabianice, czyli
opracowanie planu gospodarki niskoemisyjnej i projekt założeń do planu zaopatrzenia w ciepło,
energię elektryczną i paliwa gazowe, krótko omówił czemu służą te dokumenty oraz jakie
działania będą podejmowane w celu ich opracowania, m.in. ankietowanie mieszkańców,
spotkania z nimi.
Przewodniczący zapytał, jakie są oczekiwania firmy w stosunku do Rady Gminy.
Pan Ł. Polakowski wyjaśnił, że zależy im na tym by wesprzeć działania podejmowane w celu
stworzenia wymienionych dokumentów, dzięki czemu mieszkańcy gminy będą mogli sięgać po
środki zewnętrzne.
Radny A. Skawiński dopytywał, kiedy zostanie przedstawiony harmonogram prac związanych
z opracowaniem planu. Radny podkreślił również swoje niezadowolenie z faktu organizacji
spotkania z mieszkańcami w dniu dzisiejszym, tj. 29.06.2015r., o godz. 16:00. Jego zdaniem
większości mieszkańców nie będzie na spotkaniu, ponieważ to zbyt wczesna pora.
Pan Ł. Polakowski poinformował, że analogiczne spotkanie odbędzie się w przyszłym tygodniu
po godzinie 17. W kwestii harmonogramu poinformował, że jest on przygotowywany. Zakłada
się, że wstępna wersja planu zostanie przedstawiona w połowie września. Następnie będzie
można składać uwagi, wnioski, itp. Ostateczna wersja planu ma być gotowa do końca listopada.
W tym miejscu Przewodniczący M. Muszczak poinformował, że 6 lipca br. o godz. 15:00
odbędzie się posiedzenie połączonych Komisji Rady w tym temacie.
Radny A. Skawiński pytał jeszcze, czy będzie dofinansowanie do wykonania planu, jaka będzie
jego wysokość.
W-ce Wójt odpowiedział, że został złożony wniosek do WFOŚiGW w Łodzi. Będzie to ok.
80% kosztów kwalifikowanych, czyli realnie będzie to dofinansowanie w niższej wysokości.
Dalszych uwag nie było.

Ad. pkt 5.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili informacje o pracy między sesjami.
Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju M. Lubowicka poinformowała, że
odbyło się jedno posiedzenie Komisji, na którym zajmowano się sprawozdaniem z pracy
Komisji, analizą działań gminy Pabianice w zakresie pozyskiwanych środków unijnych,
rozwoju sieci teleinformatycznej na terenie gminy, omówieniem materiałów na sesję Rady
Gminy, sprawami różnymi. Komisja nie wypracowała wniosków.
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej J. Błoch poinformował,
że odbyło się jedno posiedzenie Komisji, na którym zajmowano się analizą działań
podejmowanych przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, analizą materiałów na sesję Rady
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Gminy, sprawami różnymi. Komisja nie wypracowała wniosków.
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że odbyło się jedno
posiedzenie Komisji, na którym zajmowano się kwestią transportu zbiorowego na terenie
Gminy Pabianice - analiza funkcjonowania, wypracowaniem stanowiska w sprawie
przejmowania działek pod drogi przez gminę Pabianice, sprawami różnymi, w tym
omówieniem materiałów na sesję Rady Gminy. Przewodniczący poinformował także, że
wypracowane zostały zasady, którymi należy się kierować przy ocenie wniosków o
przejmowaniu działek pod drogi. Wypracowano wniosek o wydanie opinii prawnej w sprawie
opłaty adiacenckiej od nowo wybudowanych dróg oraz przedstawienie na następnym
posiedzeniu Komisji gotowych propozycji w kwestii pozyskania działek przeznaczonych pod
drogi.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szafrański poinformował, że odbyło się jedno
posiedzenie Komisji, na którym zajmowano się kontrolą w Gminnym Ośrodku Zdrowia w
Petrykozach – Wiejskim Ośrodku Zdrowia w Pawlikowicach w zakresie sprawdzenia usunięcia
uchybień i nieprawidłowości przez Kierownika Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach
oraz kontrolą bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczeń przeciwpożarowych w
zakresie hydrantów i zbiorników przeciwpożarowych. Komisja biorąc pod uwagę to, że
zbiorniki pp. nie są wykorzystywane przez jednostki OSP, postawiła wniosek do Wójta Gminy
o rozważenie ich likwidacji i przedłożenie koncepcji zagospodarowania tych działek. Komisja
pozytywnie oceniła rozmieszczenie i funkcjonowanie hydrantów w zakresie bezpieczeństwa
przeciwpożarowego na terenie gminy.
Radny K. Kowalski zgłosił propozycję by przewodniczący Komisji szerzej omawiali działania
Komisji w kwestii pracy między sesjami.
Przewodniczący Rady Gminy uznał to za słuszną uwagę.

Ad. pkt 6.

Interpelacji i wniosków nie złożono. Radny Ł. Drewniak zgłosił następujące sprawy:
1. awaria na wodociągu w Górce Pabianickiej – zgłaszano tę sprawę na początku roku.

Awaria miała zostać usunięta w okresie wiosennym, jednak nic w tej sprawie nie
zrobiono.

2. na jakim etapie prac znajduje się budowa chodnika w stronę Gorzewa, czy wykonawcy
projektu zapłacono wynagrodzenie, co dalej w tej sprawie.

3. 11 maja br. upłynął termin na składanie ofert kupna tzw. agronomówki w Górce
Pabianickiej. Do przetargu nikt się nie zgłosił. Temat ten miał być omawiany na
Komisjach, jednak tak się nie stało. Upływa czas. Tak nie powinno być.

4. utwardzenie wyjazdu na drogę krajową nr 71 z Górki Pabianickiej, tzw. Poduchownej
– nie o takie utwardzenie chodziło, jakie zostało wykonane. Informowano o przekazaniu
sprawy do zarządcy drogi nr 71, ale nigdy zarządca w ten wjazd nie ingerował. Zdaniem
radnego sprawa dotyczy Gminy Pabianice.

5. wzmożony ruch na drodze nr 71 i brak interwencji ze strony policji. Mieszkańcy mają
problem z przemieszczaniem się wzdłuż tej drogi. Czy wiadomo coś w sprawie
chodnika i ścieżki rowerowej.

Kolejne sprawy zgłosił radny A. Skawiński:
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1. zwrot podatku VAT – miała być przekazana informacja pisemna w sprawie wyboru
firmy, procedury, itp. Przypomniał o terminach do udzielania odpowiedzi.

2. brak wyliczenia ekonomicznego w kwestii oświetlenia hybrydowego;
3. brak informacji o odszkodowaniu wypłaconym w związku ze zmianą przeznaczenia

gruntów w Szynkielewie. Czy wystąpienie w tej sprawie zostało przesłane do GDDKiA
i jaka jest odpowiedź;

4. jakie będą dalsze kroki w związku z modernizacją oświetlenia;
5. informacja od firmy Lafoge o testowaniu na terenie Gminy lamp tej firmy – w którym

miejscu są te lampy, czy zawarte zostały z tą firmą jakieś umowy;
6. informacja w sprawie budowy hali sportowej w Piątkowisku – czy jest pozwolenie na

budowę, jakie koszty budowy, koszty utrzymania, kwestia dofinansowania;
Radny K. Kowalski poruszył następujące sprawy:

1. czy są szacunki dotyczące oszczędności w związku z nowelizacją prawa
energetycznego i przejęciem obowiązku oświetlenia niektórych dróg przez GDDKiA;

2. fundusz sołecki wsi Rydzyny został przewidziany na wykonanie projektu remontu starej
szkoły w Rydzynach – kiedy zadanie to zostanie rozpoczęte;

3. czy odbyła się wizja lokalna w  miejscu przebudowy łuku drogi w Rydzynach;
4. oświetlenie części drogi na Potaźni – radny wycofał się z tego wniosku do momentu

podjęcia decyzji w kwestii kompleksowej modernizacji oświetlenia na terenie gminy;
5. gazeta gminna – jaki nakład I numeru, koszt wydania (druk i opracowanie), źródło

finansowania.

Ad. pkt 7.

Wójt omówił funkcjonowanie transportu zbiorowego na terenie Gminy Pabianice, co stanowi
zał. nr 3 do protokołu. Na zakończenie swojej wypowiedzi dodał, że w latach poprzednich
stażyści zajmowali się liczeniem pasażerów, którzy korzystali z komunikacji na terenie gminy.
Niezależnie od tego prowadzono rozmowy z różnymi przewoźnikami o likwidacji kursów w
niektórych godzinach by ograniczyć koszty. Nie było jednak na to zgody, co związane jest z
tym, iż komunikacja z terenu gminy powiązana jest z komunikacją miejską, z której korzystają
mieszkańcy.
Brak było uwag do powyższego.

Ad. pkt 8.

Kierownik M. Wieczorek przedstawił informację o wypoczynku letnim dzieci i młodzieży, co
stanowi zał. nr 4 do protokołu.
Uwag do powyższej informacji nie zgłaszano.
Przewodniczący pozytywnie ocenił ideę.
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Ad. pkt 9.

Skarbnik przedstawiła i omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Pabianice za 2014
r., co stanowi zał. nr 5 do protokołu. Następnie przedstawiła sprawozdania finansowe za rok
2014, co stanowi zał. nr 6 do protokołu. Sprawozdanie obejmowało:

 bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego;

 bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego;

 rachunek zysków i strat jednostki;

 zestawienie zmian w funduszu jednostki.
Pytań, ani uwag do powyższego nie zgłaszano.

Ad. pkt 10.

Przewodniczący Rady przedłożył Uchwałę Nr I/70/2015 Składu Orzekającego Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 12 maja 2015 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu Wójta
Gminy Pabianice z wykonania budżetu za 2014 r. ,w  której opiniuje się pozytywnie z uwagami
zawartymi w uzasadnienie sprawozdanie  Wójta Gminy Pabianice z wykonania budżetu za
2014 r. Uchwała w załączeniu do protokołu zał. nr 7.

Ad. pkt 11.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szafrański przedłożył Radzie Gminy wniosek Komisji
Rewizyjnej z dnia 27 maja 2015 o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Pabianice -
wniosek stanowi zał. nr 8 do protokołu.

Ad. pkt 12.

Przewodniczący  Rady Gminy przedstawił Uchwałę Nr I/100/2015  z dnia 8 czerwca 2015 r. w
sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pabianice o udzielenie absolutorium
Wójtowi Gminy Pabianice za 2014 r., w której RIO nie zgłasza zastrzeżeń do wniosku Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy Pabianice o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Pabianice –
uchwała w zał. do protokołu zał. nr 9.

Radny K. Kowalski poprosił, aby Przewodniczący Komisji Rewizyjnej udzielił informacji
jakim stosunkiem głosów został przyjęty wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie
absolutorium Wójtowi Gminy Pabianice. Przewodniczący odpowiedział, że przy 5 osobowym
składzie Komisji Rewizyjnej, Komisja pracowała w 4 osobowym składzie, za wnioskiem
opowiedziało się 3 radnych, przy 1 wstrzymującym się.
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Więcej uwag nie zgłoszono.

W tym miejscu Przewodniczący Rady ogłosił kilkuminutową przerwę w obradach sesji.

Po  przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji i przystąpił do kontynuacji  porządku
obrad .

Ad. pkt 13.

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z
wykonania budżetu, sprawozdania finansowego oraz udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy
Pabianice za 2014.

Radny A. Skawiński zabierając głos poinformował, że w imieniu Klubu Radnych
„Nowoczesność dla Rozwoju” opinię do powyższej uchwały przedstawi radny K. Kowalski.

Przewodniczący Rady udzielił  głosu radnemu K. Kowalskiemu, który powiedział, że samo
absolutorium  rządzi się swoimi prawami  i udziela się go lub nie na podstawie pewnych
względów formalno - prawnych. Stanowisko klubu radnych nie będzie opinią wprost do
powyższej uchwały a jedynie zdaniem klubu radnych, który zwraca uwagę na pewne kwestie i
przekazuje informacje  do refleksji  Rady.

Radny K. Kowalski odczytał wystąpienie Klubu Radnych „Nowoczesność dla Rozwoju”, które
stanowi pisemny zał. nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Rady M. Muszczak po wystąpieniu powyższym stwierdził, iż uważa że to co
zaprezentował radny nie powinno się znaleźć w tym punkcie porządku obrad, ponieważ nie jest
to punkt do oceny działalności Wójta i Rady, poza tym przedstawioną ocenę uważa za
niesprawiedliwą i nieprawdziwą , wie, że mieszkańcy nie oceniają tak Wójta  i urzędników tak
jak przedłożone zostało to w wystąpieniu .

Radny K. Kowalski – zaprzeczył temu, że w wystąpieniu, które przedstawił generalizowane są
sytuacje. Zwrócono jedynie uwagę na pewne przykłady, które mają miejsce w działaniu Rady
i Wójta.

Radna Z. Kasperska zabierając  głos stwierdziła, że przykro jest jej, iż została zwrócona uwaga,
na brak  współpracy w Radzie, zapytała gdzie to ma miejsce. Uważa, że współpraca jak
najbardziej jest. Każdy z radnych pracuje w Komisjach, większość w co najmniej dwóch, każdy
ma możliwość wypowiadania się i przekazywania informacji. Na posiedzeniach Komisji
wypracowywane są wnioski zatwierdzane w głosowaniu, które za pośrednictwem
Przewodniczącego przekazywane są do Wójta Gminy. Radna powiedziała, że jest zdania by
mniej w gminie zrobić a nie dopuszczać do ogromnych zadłużeń.

Powiedziała też,  że nie możemy mówić o porażce, na terenie naszej gminy są piękne szkoły,
piękne ośrodki zdrowia, wyremontowane drogi. Jeżeli są zgłaszane  jakiekolwiek uwagi, na
bieżąco są  przyjmowane i błędy naprawiane; za przykład podała uwagę zgłoszoną co do
wykładziny w Pawlikowicach w Ośrodku Zdrowia.

W sposób zadawalający dla mieszkańców rozwiązana jest komunikacja na naszym terenie,
dowozy dzieci do szkół. Rozpoczęto w gminie wiele inwestycji, decyzje o nich  podejmowane
były zawsze większością głosów w Radzie.
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Radny A. Skawiński zabierając głos wyraził, że na podstawie obserwacji pracy w poprzedniej
kadencji i obecnej może stwierdzić, iż to, że uchwały przechodzą większością  głosów nie
zawsze większość ma rację. Gmina nie posiada Strategii Rozwoju, co skutkuje zdaniem
radnego zamykaniem drogi do pozyskiwania środków. Obowiązujące programy wymagają
takiego dokumentu. Ten rok jest ostatnim posiadającym tak bogatym budżet unijny dla Polski.
Radny odniósł się negatywnie do sprawy jaka wyniknęła przy  budowie boisk
wielofunkcyjnych, do tego, że po 3 miesiącach pod obrady sesji wraca uchwała ”śmieciowa”.
Nie można pozwolić na to, aby były przygotowywane dla Rady projekty uchwał z błędami
prawnymi. Stwierdził, że Gminie potrzebni są ludzie, którzy będą dobrymi menadżerami.
Radny zauważył, że Wójt nie uczestniczy w spotkaniach Lokalnej Grupy Działania. Powiedział
też, ż Gmina nasza nie uczestniczyła w  organizowanej przez Urząd Marszałkowski imprezie
pn. „Smaki Ziemi Łódzkiej” gdzie była doskonała możliwość zaprezentowania się np. Kół
Gospodyń Wiejskich, z udziału w imprezie organizowanej w Czarnocinie w ostatniej chwili
odmówił występu „ zespół „ Bychlewianka”- dlaczego zapytał.

Radny  w dalszej wypowiedzi podkreślił, że zwracając uwagę na  pewne sprawy nie zależy
klubowi radnych na tym, aby zrobić komukolwiek przykrość, ale na tym, aby w gminie działo
się dobrze. Błędów jest dużo, nie powinny zdarzać się sytuacje, że podjęte wcześniej uchwały
ze względów niezgodności prawnych ponownie wracają pod obrady sesji. Odniósł się
pozytywnie do pracy urzędników: informatyka M. Rzepkowskiego, inspektorów A. Dudziaka
i Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej M. Mielczarek.

Głos zabrał Przewodniczący Rady odnosząc się do wypowiedzi radnego; stwierdził, że to
wyborcy w wyborach powszechnych w ubiegłym roku zdecydowali o tym kto został Wójtem.
W Gminie pozyskiwane są środki  unijne na różnego rodzaju  przedsięwzięcia. Jeżeli chodzi o
występ ZPiT „ Bychlewianka”  przypomniał, że po sesji Rady Gminy w dniu 18 czerwca br.
„Bychlewianka”  występowała przy pustej sali, ponieważ większość radnych i sołtysów
opuściła salę.

Radny A. Skawiński odnosząc się do informacji przedmówcy dot. występu „Bychlewianki”
przypomniał, że nie byłoby takiej sytuacji gdyby Przewodniczący uprzedził, że taki występ
odbędzie się, sam osobiście nie mógł zostać ponieważ musiał uczestniczyć w zebraniu rady
sołeckiej w Pawlikowicach o czym informował Przewodniczącego.

Głos zabrał Kierownik ds. oświaty kultury i sportu M. Wieczorek sprawujący nadzór nad
zespołem; poinformował, że zespół to skład z pełną choreografią i kapelą. Zespół nie wystąpił,
ponieważ po próbie, która odbyła się w czwartek , a dzień później miały skończyć się zajęcia
szkolne przed wakacjami i przeanalizowaniu składu do występu okazało się, że nie będzie
można stworzyć wymaganej obsady zespołu, stąd konieczność zrezygnowania z występu w
Czarnocinie. Natomiast Zespół Pieśni I Tańca „ Bychlewianka” zaprezentował się w pełnej
obsadzie na odbytej konferencji podsumowującej Lokalną Grupę Działania.

Radny K. Kowalski wyraził, że zauważa, iż dyskusja zmierza nie w tym kierunku, który klub
radnych  chciałby osiągnąć po swoim wystąpieniu. Umyka właściwy kierunek, o którym
powinno się porozmawiać. Zdaniem radnego powinno się podjąć dyskusję, czy Urząd i Rada
potrafią sprostać wyzwaniom, które dawałyby perspektywę rozwoju gminy i zająć się
wykorzystywaniem szans, które mogą nam za chwilę umknąć. Zgodził się  z tym, że wybory
są  demokratyczne ale nie posiadamy wiedzy o ludziach, którzy w ogóle nie poszli do wyborów.
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Przewodniczący Rady zabierając głos przerwał wypowiedź radnego na temat uczestnictwa w
wyborach   stwierdził, że nie związana jest z punktem obrad.

Więcej głosów do uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu,
sprawozdania finansowego oraz udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Pabianice za 2014
nie zgłoszono. Przewodniczący Rady poddał  projekt  uchwały w sprawie  zatwierdzenia
sprawozdania z wykonania budżetu, sprawozdania finansowego oraz udzielenia absolutorium
Wójtowi Gminy Pabianice za 2014 r.  do głosowania w wyniku, którego za Uchwałą Nr   X/76/
2015 w powyższej sprawie Rada opowiedziała się w głosowaniu  10 głosami za przy 5 głosach
przeciwnych.

Uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu.

Radny Ł. Drewniak zwrócił się do Przewodniczącego Rady, aby po przerwie wakacyjnej  wziął
pod uwagę organizowanie sesji Rady Gminy w godzinach przedpołudniowych.
Rozpoczynające obrady w godzinach popołudniowych, kiedy organizm ludzki jest już
zmęczony nie wpływa korzystnie na jakość pracy.

Projekt uchwały zapisany w porządku obrad jako o numer  roboczy X/B/2015  w sprawie zasad
i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami gminy Pabianice przedstawiła W-ce
Przewodnicząca Rady Z. Kasperska.

Do projektu uchwały nie było uwag, Uchwała w powyższej sprawie  o nadanym numerze
X/77/2015 została podjęta w głosowaniu 10 głosami za, przy 5 głosach wstrzymujących się i
stanowi zał. 12 do protokołu.

Po przedłożeniu projektu uchwały X/C/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na
2015 r., w którym przeznacza się kwotę 95 tys. zł. na oświetlenie hybrydowe w Szynkielewie
radny A. Skawiński zapytał jakie będą koszty tego oświetlenia, na które Wójt odpowiedział,
że koszt 1 lampy to ok. 13 tys. zł. Planuje się realizację tego oświetlenia przy pomocy środków
z budżetu gminy i możemy także  otrzymać dotację w kwocie 120 tys. zł. z Wojewódzkiego
Funduszu Ochrony Środowiska brutto.

Radny M. Gryska poinformował, że środki na tę inwestycję, to środki z umorzeń pożyczek
wcześniej  zaciągniętych, jeżeli nie wykorzystalibyśmy tych pieniędzy to one nam przepadną.

Radna C. Rychłowska chciała wiedzieć, w którym miesiącu będzie realizowana ta inwestycja.
Wójt odpowiedział, że po podjęciu uchwały  zostanie rozpoczęta realizacja inwestycji. Radna
zwróciła uwagę, że część kwoty na oświetlenie w Szynkielewie pochodzi z funduszu sołeckiego
tej wsi.

Radny Ł. Drewniak zapytał jaki jest  jak wyraził sens pakowania pieniędzy w oświetlenie
hybrydowe, skoro gmina zamierza podjąć działania związane z oświetleniem ledowym. W tym
temacie odbyła się sesja nadzwyczajna Rady Gminy, wiemy, że hybrydowe oświetlenie nas
zawodzi, sugerował wstrzymanie się z tym tematem, przeznaczenie tej kwoty ewentualnie na
inną inwestycję proekologiczną.

Radna M. Lubowicka przypomniała, że radna C. Rychłowska domaga się oświetlenia w
Szynkielewie od dwóch lat.

Przewodniczący Rady – jeżeli chodzi o wymianę oświetlenia na  ledowe nie wiemy jeszcze
kiedy będziemy gotowi taką inwestycję podjąć.
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Radny A. Skawiński ponownie zabierając  głos wyraził, że po to była organizowania sesja
nadzwyczajna w temacie oświetlenia ledowego, które okazuje się jest oświetleniem
zdecydowanie lepszym, efektywnym i oszczędnym w kosztach. Wnioskował o wykonanie
badań fotometrycznych, wyliczenia kosztów, a na koniec wakacji podjęcie decyzji i pójścia w
kierunku takiego oświetlenia, które będzie działało.

Radna Kasperska zapytała dlaczego do tego  projektu  tej uchwały, który teraz budzi takie
kontrowersje nie został zgłoszony wcześniej wniosek o zdjęcie z porządku obrad.

Sołtys wsi Rydzyny K. Helbik powiedziała, że zamontowane oświetlenie  hybrydowe w
Rydzynach nie sprawdza się w okresie zimowym.

Radny A. Skawiński przypomniał, że na sesji budżetowej była już prowadzona rozmowa  o
zmianę  zapisu nazwy z oświetlenia hybrydowego na oświetlenie ulic i placów co pozwoli
poprowadzenie inwestycji oświetlenia ledowego. Radny apelował o odłożenie tej sprawy do
końca wakacji jeżeli będą już pełne informacje o projektach. Należy mówić o kompleksowym
rozwiązaniu oświetlenia, o podjęciu działań przy współpracy z Partnerstwem Publiczno
Prywatnym.

Złożył formalny wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  w tej sprawie.

Przewodniczący Rady był zdania aby wniosek o zdjęcie z porządku obrad dotyczył jedynie
działu  wydatków na oświetlenie hybrydowe – kwoty 95 tys. co zostało przyjęte przez
aklamację.

Radny M. Gryska postawił wniosek o zakończenie dyskusji w tym temacie.

Przewodniczący Rady poddał wniosek radnego M. Gryski do głosowania, za którym Rada
opowiedziała się w głosowaniu jednomyślnie.

Następnie poddał do głosowania wniosek radnego A. Skawińskiego o zdjęcie z porządku obrad
, z omawianego projektu  uchwały działu dot. działu  wydatków na oświetlenie hybrydowe –
kwoty 95 tys. w wyniku, którego za wnioskiem opowiedziało się 5 radnych, 10 radnych było
przeciwnych. Wniosek upadł.

Uchwała NR X/78/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015 została podjęta
w głosowaniu 10 głosami za, przy 5 głosach przeciwnych i stanowi zał. nr 13 do protokołu.

Kolejne przedkładane projekty uchwał to:

Uchwała Nr X/79/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015.

Do uchwały nie zgłoszono uwag.

W tym miejscu w głosowaniu  udział wzięło 14 /obrady opuścił radny Ł. Drewniak/.

Za powyższą uchwałą opowiedziało się 10 radnych, przy 4 głosach wstrzymujących się.

Uchwała Nr X/79/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015 stanowi zał. nr
14 do protokołu.

Uchwała Nr X/80/2015 w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Publicznego
Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach, do której nie
zgłoszono uwag została podjęta w głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 15 do protokołu.
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Uchwała Nr X/81/2015 w sprawie przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego gminy Pabianice została podjęta  w głosowaniu 12 głosami za przy 2 głosach
wstrzymujących się i stanowi zał. nr 16 do protokołu

Uchwała Nr X/82/2015 w sprawie przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego gminy Pabianice została podjęta  w głosowaniu jednomyślnie  i stanowi zał. nr 17 do
protokołu

Uchwała Nr X/83/2015 w sprawie przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego gminy Pabianice została podjęta  w głosowaniu jednomyślnie  i stanowi zał. nr 18 do
protokołu.

Uchwała Nr X/84/2015 w sprawie przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego gminy Pabianice została podjęta  w głosowaniu jednomyślnie  i stanowi zał. nr 19 do
protokołu.

Uchwała Nr X/85/2015 w sprawie przystąpienia do studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice została podjęta  w głosowaniu jednomyślnie  i
stanowi zał. nr 20 do protokołu.

Uchwała Nr X/86/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015 została podjęta  w
głosowaniu jednomyślnie  i stanowi zał. nr 21 do protokołu.

Uchwała Nr X/87/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015 została podjęta  w
głosowaniu jednomyślnie  i stanowi zał. nr 22 do protokołu.

Uchwała Nr 88/2015 w sprawie wyboru ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty i trybu jej uiszczenia.

Radny A. Skawiński zabierając głos przypomniał, że na sesji w miesiącu kwietniu, kiedy była
podejmowana poprzednia uchwała w powyższej sprawie radca prawny oświadczał, że stawki opłat za
odpady komunalne muszą się bilansować – gmina nie może dopłacać.

W związku z tym, że podjęta uchwała w miesiącu czerwcu okazało się miała błędy prawne, radny
zapytał w jaki sposób Wójt  zamierza rozliczyć mecenasa za spowodowane błędy w poprzedniej
uchwale. Dopytywał o powyższą kwestię, na którą  Wójt poinformował, że nie odpowie w dniu
dzisiejszym.

Głos zabrał radca prawny A. Jankowski, który powiedział, że uchwała w sprawie opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty i trybu jej
uiszczenia  podjęta w miesiącu kwietniu br. była przedmiotem zapytania na posiedzeniu Kolegium w
RIO. Pytano o finansowanie się tego sytemu i uzyskano odpowiedź, że wszystkie działania związane z
powyższym powinny się bilansować, natomiast jeżeli chodzi o wysokość stawki, to do tego RIO nie
ustosunkowuje się. Obecnie przedstawiana  uchwała zgodna jest z prawem, projekt uchwały był
konsultowany z RIO.

Radny K. Kowalski – zapytał  czy w przypadku jeżeli okazałoby się, że  za jakiś czas po kolejnym
przetargu na system  gospodarowania odpadami w gminie, okazałoby się, że przetarg byłby  na takim
poziomie, gdzie  można byłoby obniżyć  stawki, czy Urząd Gminy zobowiązałby się do tego.

Inspektor A. Dudziak odpowiedział, że na pewno tak, jeżeli byłyby niższe obciążenia będą też niższe
stawki.

Więcej głosów do projektu uchwały nie zgłoszono.
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Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty i trybu jej uiszczenia do głosowania, za
Uchwałą Nr X/88/2015 w tej sprawie Rada opowiedziała się 10 głosami za, przy 4 głosach
wstrzymujących się i stanowi zał. nr 23 do protokołu.

Następnie zostały  przedstawione projekty uchwał w sprawach:

X/89/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice,

X/90/2015 zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej uchwalonej Uchwałą Nr IV/24/2015 Rady
Gminy Pabianice z dnia 26 stycznia 2015r., do których uwag nie zgłoszono, zostały przyjęte
jednogłośnie w głosowaniu przeprowadzonym przez Przewodniczącego odrębnym nad każdą uchwałą.
Uchwały stanowią zał. nr 24 i 25 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt  14.

W punkcie odpowiedzi na interpelacje, zapytania  i wnioski Wójt poinformował, że odpowiedzi
zostały przekazane na piśmie, w taki sam sposób odpowie na sprawy zgłoszone na dzisiejszej
sesji.

Ad. pkt 15.

W Wolnych wnioskach i sprawach różnych Przewodniczący Rady poinformował, że dnia 6
lipca 2015 r o godz. 15,00 w Urzędzie Gminy odbędzie się posiedzenie połączonych Komisji
Rady Gminy w temacie gospodarki niskoemisyjnej.

Z uwagi na obecność wszystkich poprosił radnych o zapisanie terminu posiedzenia,
poinformował, że nie będą już wysyłane zaproszenia w tej sprawie na piśmie do radnych.

Głos zabrał radny J. Błoch, który nawiązał  do dyskusji jaka miała miejsce w pkt. dot.
przedstawienia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu,
sprawozdania finansowego oraz udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Pabianice, gdzie w
wystąpieniu Klubu Radnych „Nowoczesność dla Rozwoju” padło dużo gorzkich słów pod
adresem Wójta Gminy. Radny natomiast wyraził podziękowanie Wójtowi Gminy za jego
działalność dotychczasową, za  poprawę  warunków bezpieczeństwa  mieszkańców Bychlewa,
budowę chodnika, do której doszło dzięki zaangażowaniu Wójta. Radny przekazał, że przed
sesją rozmawiał z wieloma mieszkańcami  Bychlewa, którzy są  takiego samego zdania. Radny
wyraził, że Wójt Gminy H. Gajda nie piastuje tylko funkcji Wójta – urzędnika,  ale jest
człowiekiem, który dla każdego znajdzie i poświęci czas w sprawach nie związanych wyłącznie
z działaniem urzędu. Powiedział, że z radością podniósł rękę za udzieleniem Wójtowi Gminy
absolutorium.
Z podziękowaniami wystąpili radni: D. Szczesik w imieniu własnym jak i mieszkańców
dziękowała za nowo wyremontowaną drogę w Żytowicach, odtworzenie rowu.
Radny H. Szafrański podziękował za nowy obiekt świetlicy wiejskiej w Jadwininie.
Przypomniał, że radny A Skawiński był przeciwny w głosowaniach co do budowy tej świetlicy.
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Sołtys wsi Świątniki  G. Antoniewski apelował o podjęcie działań przez Radę Gminy w
sprawie ochrony gruntów rolnych dobrych klas  na terenie gminy. Zwrócił uwagę na to, że
podejmuje się coraz więcej decyzji w sprawie przekształceń gruntów rolnych na budowlane.
Rolnicy są zaniepokojeni i zatrwożeni taką sytuacją, nie wiedzą jaka będzie ich przyszłość.
Sołtys zwrócił się o udzielenie pisemne w tej sprawie.
Drugą sprawą z jaką wystąpił sołtys G. Antoniewski było zaproszenie wszystkich do udziału w
pikniku wiejskim w sołectwie Świątniki, który odbędzie się dnia 4 lipca o godz. 17,00 „na
starym palcu przy posesji nr 20”.
Radny A. Skawiński odniósł się do słów H. Szafrański, gdzie zostało powiedziane jakoby miał
wyrażać sprzeciw co do budowy świetlicy w Jadwininie. Powiedział, że jest to nieprawdą,
zawsze zadawał pytania o przedstawienie pomysłu co do wykorzystywania takiego obiektu,
radny H. Szafrański pomijał jednak ten temat.
Inspektor A. Dudziak zwrócił się do sołtysów, aby wypełnione przez mieszkańców  opinie dot.
sterylizacji zwierząt,  których druki zostały w dniu dzisiejszym przekazane  sołtysom wpłynęły
do Urzędu Gminy do dnia 15 września br.
Więcej spraw nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady zamknął obrady X sesji Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy Pabianice

Marek Muszczak

Protokołowały:
Urszula Czerwonka
Andżelika Miszewska


